
  

AUTHORISED USERS’S PARTICULARS   
                                                                   

Client no.

Name in Arabic (Dr/Mr/Mrs/Miss/Mdm)  

 

  

 

 

 

 

                                                                                

البيانات الخاصة بالمستخدم

رقم الحساب

طلب إنهاء الخدمة  

الاسم (باللغة العربية):

Name in English:  :(باللغة الإنجليزية) الاسم

User Name: اسم المستخدم

National ID Number (Jordanian) or Passport number (Non-Jordanian) الرقم الوطني (للأردنيين) أو رقم جواز السفر (لغير الأردنيين)

Email: البريد الالكتروني

Mobile Number: رقم الهاتف النقال

Would you like to have the option of conducting financial transactions? هل ترغب بإجراء حركات مالية على الحساب؟

Would you like to recieve a (HARD TOKEN) device for your OTP? هل ترغب بالحصول على جهاز الرقم السري المؤقت؟

ملاحظات أخرى:

التاريختوقيع صاحب الحساب أو المخول بالتوقيعتوقيع المستخدم / مقدم الطلب

Terminate ABC Digital Banking Service   

Additioal cost may incur if you request the hard token device for OTP
(please refer to the tarrifs & charges document on www.bank-abc.com) 

I/We agree to the ABC Digital Banking, Terms and Conditions 

available at the Digital Banking Service URL, which I/We have read, 

and any amendments, alterations and addition from time to time.

I/We also confirm as follows ( as applicable): 

                                                           

1. The person(s) whose signature(s) appear in the Authorized User 

section above has/have sufficient authority and is/are authorized to 

use the ABC Digital service at any time and from time to time for and 

on behalf of the Company/Association in relation to the above 

mentioned accounts.

2. The person(s) whose signature(s) appear in the Authorized User 

section above has/have sufficient authority and is/are authorized to 

use the ABC Digital service at any time and from time to time on 

my/our behalf in relation to the above mentioned accounts.

 Authorized SignatureDate  User/Applicant’s Signature

 التوقيع بإستلام رمز المستخدم و الرقم السري وجهاز الرقم السري المؤقت (إن وجد)

لاستخدامات البنك

User/ Applicant’s Signature upon receipt of User name/ Password/ Hard token
device (if applicable)

FOR BANK INTERNAL USE  

ABC Digital Banking

Bank ABC (Arab Banking Corporation - Jordan)
P.O.Box 926691, Amman 11190 Jordanwww.bank-abc.com

طلب اشتراك

بنك ABC (بنك المؤسسة العربية المصرفية - الأردن)
ص.ب ٩٢٦٦٩١، عمان ١١١٩٠ الأردن 

Resolution Existing New

Input by: Checked by: Authorized by:

 No لا   Yes نعم 

 No لا Yes نعم 

Enrollment Form

Other notes:

لقد قمنا بقراءة الشروط والأحكام الخاصة بخدمة ABC ديجيتال و الموجودة على 
الموقع الخاص بالخدمة  كما أننا موافقون على ما ورد فيها و على أية تعديلات 

أو تغييرات أو إضافات قد تطرأ عليها من وقت لآخر. كما أننا نؤكد التالي :

المستخدمين  قسم  في  أعلاه  أسماؤهم  الواردة  الأشخاص  الشخص/  إن   .١
  ABC خدمة  باستخدام  مخولون  هم  و  كاملة  صلاحيات  يمتلكون  المخولين  
بالنيابة عن  أو  لصالح  أو صورة  و من وقت لآخر و ذلك  أي وقت  ديجيتال في 

الشركة أو المؤسسة التى يمثلونها فيما يتعلق بالحسابات الواردة أعلاه.  

المستخدمين  قسم  في  أعلاه  أسماؤهم  الواردة  الأشخاص  الشخص/  إن   .٢
  ABC خدمة  باستخدام  مخولون  هم  و  كاملة  صلاحيات  يمتلكون  المخولين 
ديجيتال في أي وقت أو صورة و من وقت لآخر و ذلك بالنيابة عنا فيما يتعلق 

بالحسابات الواردة أعلاه.

تترتب تكاليف اضافية لطلب هذا الجهاز 
(يرجى الاطلاع على قائمة تعرفة الخدمات المصرفية لكافة العملاء على موقع البنك الالكتروني)


